

把握商机，与 DEIL 国外线下实体店铺合作的 5 个理由

5 REASONS TO PARTNER ON FOREIGN DEIL MINI OUTLETS OPPORTUNITY

尊敬的中国工厂、公司和机构、

在此，我们向您介绍与 Deil 集团有限公司合作开展 "线下实体店铺" 项目能够显著提升您的品牌形象和影响力的五大理由：

1. 我们的海外员工不仅非常专业，而且谦逊有礼，确保您的品牌和产品以最专业的方式展现给所有客户。凭借他们在与不同客户群打交道方面的丰富经验，您可以相信您的品牌会得到很好的保护。
2. 我们在 Facebook、Instagram、微信、YouTube 和 TikTok 等平台上拥有超过 100,000 名活跃粉丝，利用我们在社交媒体上的巨大影响力，我们可以有效地向广大受众展示您的产品和服务，提高参与度和知名度。
3. 通过我们专有的移动应用程序 Trade Show IoT，我们可以在应用程序的首页显著位置展示您的产品，并发送有针对性的推送通知，确保您的产品成为潜在客户的最佳选择。
4. 作为我们对您的成功所做承诺的一部分，我们会提供详细的客户数据列表，概述那些已经购买或正在考虑购买您的产品的客户，所有这些数据都方便地整理在 Excel 表格中。此外，我们每月与贵公司员工举行会议，以促进持续改进，并讨论如何有效管理销售策略。
5. 通过向我们提供在中国销售点的样品，我们可以制作俄语、英语、阿拉伯语、豪萨语、法语、西班牙语等各种语言的简化视频录像。这种多语种方法将扩大您产品的覆盖范围，并与世界各地的不同受众产生共鸣。

我们相信，与 Deil 集团有限公司合作，您将获得新的发展机遇，在市场上取得成功。我们期待与贵公司合作，为贵公司品牌的提升做出贡献。

致以诚挚的问候

DEIL 集团有限责任公司



把握商机，与 DEIL 国外线下实体店铺合作的 5 个理由

5 REASONS TO PARTNER ON FOREIGN DEIL MINI OUTLETS OPPORTUNITY

Dear valued Chinese factories, companies, and institutions,

We would like to present five compelling reasons why partnering with Deil Group LLC on its Mini Outlets Programs can significantly enhance your brand's presence and impact:

1. Our overseas staff are not only 100% professional but also humble, ensuring that your brand and products are represented with the utmost professionalism to all customers. With their extensive experience in dealing with diverse customer bases, you can trust that your brand will be in good hands.
2. Leveraging our substantial social media influence, which includes over 100,000 active followers across platforms such as Facebook, Instagram, WeChat, YouTube, and TikTok, we can effectively showcase your products and services to a wide audience, driving engagement and visibility.
3. Through our proprietary mobile application, Trade Show IoT, which boasts nearly one million active customers, sellers, and affiliates, we can prominently feature your products on the app's front page and send targeted push notifications to ensure that your offerings stand out as the best choice for potential customers.
4. As part of our commitment to your success, we provide detailed client data lists outlining those who have purchased your products or are considering doing so, all conveniently organized in an Excel sheet. Additionally, we conduct monthly meetings with your staff to facilitate continuous improvement and discussions on effectively managing sales strategies.
5. By providing us with samples in our outlets in China, we can create simplified video recordings in various languages such as Russian, English, Arabic, Hausa, French, Spanish, and more. This multilingual approach will expand the reach of your products and resonate with diverse audiences around the world.

We believe that by partnering with Deil Group LLC, you can unlock new opportunities for growth and success in the market. We look forward to the possibility of collaborating with you and contributing to the advancement of your brand.

Warm regards,

Deil Group LLC

